
Kutatásjelentés a Tekenősi Fekete

Ez évi célünk a Nagy-akna aljá
ami tekintettel a világjárvány széles körű 
megvalósulni. Amikor eljutottunk a barlangba, akkor a befolyó víz olyan mértekű volt, hogy 
nem tudtunk dolgozni ott.  

Arra viszont alkalmasak voltak a viszonyok hogy két alkalommal is a Széthi teremből induló 
omladékos járatokban végezzünk bontásokat a huza
vezettek eredményre.  

2021-ben változatlan célokkal és remélhetőleg 
munkát, ami természetesen a járvány alakulásának függvénye.
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akna alján elfolyó víz követése és a feltételezett járatok feltárása volt, 
ami tekintettel a világjárvány széles körű negatív hatásaira sajnos érdemben nem tudott 

egvalósulni. Amikor eljutottunk a barlangba, akkor a befolyó víz olyan mértekű volt, hogy 

Arra viszont alkalmasak voltak a viszonyok hogy két alkalommal is a Széthi teremből induló 
omladékos járatokban végezzünk bontásokat a huzat irányába. Ezek a bontáso

ben változatlan célokkal és remélhetőleg több alkalommal fogjuk tudni foly
munkát, ami természetesen a járvány alakulásának függvénye. 

  Dolgos Miklós
                               kutatásvezető
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